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PROTOKÓŁ NR XXIV/16 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 30 września 2016 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    25 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Wręczenie stypendiów „Nasz  Prymus”, „Nasz  Talent” i „Nasz Fachowiec”. 

3. Ślubowanie radnego.  

4. Uwagi do porządku obrad XXIV sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu o stanie bezrobocia 

w Powiecie Zgierskim. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr VIII/69/15 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 czerwca 2015 r. w sprawie uchwalenia programu promocji zatrudnienia  

i aktywizacji lokalnego rynku pracy Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2020. 

10. Informacja o realizacji strategii Powiatu Zgierskiego w zakresie modernizacji drogowej  

i kolejowej oraz przebiegu trasy S-14. 

11. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego  

za I półrocze 2016 roku.  

12. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2016 roku. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu; 

b) zmiany uchwały Nr II/8/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.  

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji; 

c) zmiany uchwały Nr II/14/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; 

d) powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań; 

e) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

f) powierzenia Gminie Miasto Zgierz prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasto Zgierz w celu realizacji przejętych zadań; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w przedmiocie realizacji zadania  

z zakresu administracji rządowej polegającego na udzieleniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej; 

h) wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia Skarbu Państwa; 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu. 
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14. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

15.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

16.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

18.  Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła XXIV sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego o godz. 10
08

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski nawiązując do wystawy obrazów 

przekazał, że w pierwszych tygodniach wakacji kilkudziesięciu artystów z całej Polski,  

a nawet świata, utrwaliło na płótnie najpiękniejsze zakątki powiatu zgierskiego, a wszystko to 

w ramach IX Pleneru Malarskiego „Pejzaż Malowany Ziemi Łódzkiej – Spotkajmy się  

w powiecie zgierskim”. Impreza przebiegała w dwóch odsłonach: pleneru stacjonarnego oraz 

otwartego, którego uczestnicy na własną rękę, podjęli się namalowania najciekawszych 

miejsc naszego regionu. Artyści do końca lipca namalowali łącznie ok. 70 obrazów.  

Te obrazy będzie można podziwiać na kilku wystawach, które będą się odbywały  

w poszczególnych gminach na terenie naszego powiatu. Pomysłodawcą oraz głównym 

organizatorem jest Miejski Ośrodek Kultury w Konstantynowie Łódzkim, zaś jednym  

z partnerów jest powiat zgierski. Od dnia dzisiejszego do 12 października można oglądać 

wystawę w Starostwie Powiatowym w Zgierzu, gdzie prezentujemy ok. 40 obrazów. 

Następnie wystawa ruszy w podróż do Gminnego Ośrodka Kultury w Leśmierzu.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Konstantynowie Łódzkim Andrzej Cieślik 

podziękował władzom powiatu za wyrażenie zgody na organizację pleneru. Konstantynów 

Łódzki robi promocję dla Powiatu Zgierskiego i innych powiatów, tym samym pokazuje 

piękno naszej ziemi nie tylko w Polsce, ale również za granicą i w ten sposób uczestniczą  

w konferencjach międzynarodowych, w konferencjach dotyczących europejskich środków, 

które są dysponowane na całe województwo. Dzięki temu, że wystawa wędruje jesteście 

również obecni w innych wydarzeniach kulturalnych na terenie województwa łódzkiego. 

Podziękował wszystkim, którzy im pomogli, a przede wszystkim podziękował artystom.  

Radny Michał Pieruń poinformował, że druga wystawa poplenerowa odbyła się  

w Spółdzielczym Domu Kultury Zgierskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Wystawa tam stała 

ponad dwa tygodnie, było dużo zwiedzających. Radny deklaruje akces do tej wystawy i do 

uczestnictwa w zajęciach plenerowych w przyszłym roku i kolejnych latach.   

Członek Zarządu Wojciech Brzeski oznajmił, że w dniu dzisiejszym oficjalnie kończy swoją 

służbę po 32 latach pracy Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

Krzysztof Zieliński. Następnie, w imieniu Starosty i wszystkich radnych, odczytał 

podziękowania. 
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Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński 

podziękował za współpracę i wsparcie. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady i członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch wręczyli 

stypendia  „Nasz  Prymus”, „Nasz  Talent” i „Nasz Fachowiec”. 

 

Ad. 3 

Radny Rafał Mamiński złożył ślubowanie.  

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia                      

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 22 września 2016 r., wprowadza do porządku obrad XXIV sesji (w pkt 13j-l) projekty 

uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk A; 

2) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk B; 

3) zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2016-2022. 

Ponadto Zarząd w dniu 29 września br.  przekazał projekty uchwał w sprawach:  
1) zmiany uchwały Nr XIV/177/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2016; 

2) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu pod nazwą: 

„Termomodernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie” 

z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad XXIV sesji. 

Jednocześnie Zarząd przekazał projekty uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk B; 

2) zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2016-2022 

po autopoprawkach zatwierdzonych przez Zarząd w dniu 28 września 2016 r.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad (pkt 13m) 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/177/15 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego  

na rok 2016.  

Za przyjęciem głosowało  15 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    9 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                  

z głosowania nr 1 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad (pkt 13n) 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu 

pod nazwą: „Termomodernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie”.  

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                  

z głosowania nr 2 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Wręczenie stypendiów „Nasz  Prymus”, „Nasz  Talent” i „Nasz Fachowiec”. 

3. Ślubowanie radnego.  

4. Uwagi do porządku obrad XXIV sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu o stanie bezrobocia 

w Powiecie Zgierskim. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr VIII/69/15 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 czerwca 2015 r. w sprawie uchwalenia programu promocji zatrudnienia  

i aktywizacji lokalnego rynku pracy Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2020. 

10. Informacja o realizacji strategii Powiatu Zgierskiego w zakresie modernizacji drogowej  

i kolejowej oraz przebiegu trasy S-14. 

11. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego  

za I półrocze 2016 roku.  

12. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2016 roku. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu; 

b) zmiany uchwały Nr II/8/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.  

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji; 

c) zmiany uchwały Nr II/14/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; 

d) powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań; 

e) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

f) powierzenia Gminie Miasto Zgierz prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasto Zgierz w celu realizacji przejętych zadań; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w przedmiocie realizacji zadania  

z zakresu administracji rządowej polegającego na udzieleniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej; 

h) wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia Skarbu Państwa; 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

j) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia  

2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk A; 

k) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia  

2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk B 

– po autopoprawkach; 
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l) zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia  

2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Powiatu 

Zgierskiego na lata 2016 – 2022 - po autopoprawkach; 

m) zmiany uchwały Nr XIV/177/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2016; 

n) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu pod nazwą: 

„Termomodernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie”. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

15.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

16.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

18.  Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 5 

Uwag do protokołu z XXIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIII sesji.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła. Wydruk z głosowania nr 3 stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

                   

Ad. 6 

Radna Lidia Elert złożyła interpelację dotyczącą funkcjonowania Punktu Wydziału 

Komunikacji w Ozorkowie – załącznik nr 7 do protokołu.  

Jednocześnie radna przekazała, iż radni: Lidia Elert, Krzysztof Jurek, Władysław Sobolewski 

i Włodzimierz Pietruszewski są zainteresowani, iż utworzeniem na nowo Oddziału 

Zamiejscowego Wydziału Komunikacji w Ozorkowie. W imieniu tej grupy radnych złożyła 

wniosek budżetowy w sprawie zapewnienia środków w przyszłym roku na utworzenie tego 

Oddziału.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski w imieniu własnym i radnego Witolda Kosmowskiego złożył 

interpelację dotyczącą : 

 drogi powiatowej w Leśmierzu, 

 drogi powiatowej z Łęczycy do Modlnej, 

 drogi powiatowej Leśmierz-Cedrowice, 

 wymiany barierek ochronnych na drodze powiatowej z Maszkowic do Czerchowa, 

 spotkania z mieszkańcami odnośnie budowy chodnika w Białej, Ciosnach i Dzierżąznej   

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radny Dominik Gabrysiak  złożył interpelacje w sprawach: 

1) projektu termomodernizacji Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie - załącznik nr 9  

do protokołu; 

2) programu Sportowa Szkoła - załącznik nr 10 do protokołu; 

3) przywrócenia oddziałów zamiejscowych Wydziału Komunikacji - załącznik nr 11  

do protokołu. Nadmienił, iż wczoraj złożył wniosek budżetowy w tej sprawie.  
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Radna Krzysztofa Kubiak złożyła interpelację odnośnie zmiany organizacji ruchu 

Sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu ul. Musierowicza z ul. Łęczycką w Zgierzu  

- załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Radny Krzysztof Jurek złożył interpelacje:  

1) w imieniu mieszkańców ulic Słowackiego i Żwirki w Ozorkowie - załącznik nr 13  

do protokołu; 

2) dotyczącą programu Sportowa Szkoła - załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Radny Michał Banaszczyk złożył interpelację w sprawie nieprawidłowości wykorzystania 

dotacji na prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie przez Fundację 

Ekumeniczne Centrum Dialogu Religii i Kultur – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Radny Piotr Szewczyk przekazał, że do Zarządu Powiatu Zgierskiego w miesiącu czerwcu 

wpłynął wniosek mieszkańców Rudy Bugaj gm. Aleksandrów. Odbyło się spotkanie ze 

Starostą i Wicestarostą. Po uzgodnieniach z mieszkańcami Starosta zgodził się, że pobocze 

drogi powiatowej Nr 5168 E będzie wysypane docelowo destruktem asfaltowym dla poprawy 

bezpieczeństwa przy tej drodze. Było to zrobione szybko, ale dzisiaj niewiele z tego destruktu 

już zostało i mieszkańcy proszą o poprawę. Proszą też, jeśli można, by zrobić drugą stronę. 

Tylko, żeby zrobić to lepiej, trzeba by wybrać ziemię, która tam jest, zwykła na której rosną 

chwasty. Ten destrukt by poprawił warunki bezpieczeństwa dzieci idących do szkoły  

i mieszkańców. 

 

Radny Michał Pieruń podniósł następujące sprawy: 

1) w Zgierzu na ul. Gałczyńskiego przy ul. Parzęczewskiej obok  przystanku przy sklepie 

Mila jest wjazd głównie używany przez dostawców tego sklepu, duże ciężkie samochody. 

Wjazd jest z kostki brukowej. To jest w pasie drogowym drogi powiatowej i ta kostka jest 

po prostu przemielona w tej chwili, ona się tam przemieszcza, wystaje, przesuwa się. 

Postawiony jest jakiś pachołek „Uwaga”, żeby zwrócić uwagę na przejście i przejazd, 

natomiast to jest w bezpośredniej bliskości przystanku autobusowego i tam się po prostu 

ktoś kiedyś może przewrócić. Radny by prosił o zwrócenie uwagi, bo to jest pas drogowy 

powiatu, natomiast dojazd jest do jednej z firm; 

2) prosił o informację na temat aktualnego stanu budowy schroniska dla zwierząt w Jasionce, 

na jakim to jest etapie; 

3) prosił o usunięcie niepotrzebnych znaków z ul. Parzęczewskiej w Zgierzu. 

 

Radny Władysław Sobolewski zapytał, czy zostały już policzone koszty związane  

z uruchomieniem, tego tak oczekiwanego, oddziału zamiejscowego Wydziału Komunikacji  

w Ozorkowie. W ciągu półtora roku otrzymał dwie odpowiedzi na interpelacje, w których jest 

podane, że opracowane będą koszty. Czy wystarczyło tego czasu, żeby można było te koszty 

opracować, czy jeszcze nie. Bardzo to radnego interesuje i bardzo popiera, żeby ten oddział 

zamiejscowy został w pełni uruchomiony. Będziemy o to bardzo mocno męczyć. Mieszkańcy 

Ozorkowa i gminy Ozorków na to czekają. 

 

Radny Sławomierz Janiszewski złożył interpelację dotyczącą ul. Konstantynowskiej  

w Zgierzu - załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Radny Zbigniew Antczak był zainteresowany: 

1) czy ze strony Starostwa ktoś kontrolował ten ruch, który się odbywa na ul. Musierowicza 

w Zgierzu, jak są ogromne korki. Radny rozumie, że wojewódzka dyrekcja czy 

wykonawca uzgadniał projekt organizacji ruchu na czas trwania remontu ul. Piątkowskiej. 

Te światła, które działają - w ogóle nie został zmieniony czas ich pracy. Na wprost nikt 
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nie przejeżdża w ul. Piątkowską, natomiast tworzą się tak ogromne korki, że nie można 

dojechać do sklepów, które się znajdują przy ul. Musierowicza, czy Piątkowskiej. 

Mieszkańcy nie mogą wyjechać i to jest bardzo ważne. Dlatego radny chciałby wiedzieć, 

czy ktoś ze Starostwa pilotuje takie prace, które są wykonywane, czy rzeczywiście na 

drodze, która należy do powiatu nie stwarza to zagrożenia. Według radnego tę 

sygnalizację należałoby zupełnie wyłączyć, ponieważ tak naprawdę ona służy jedynie 

temu, że autobus wyjeżdża z tego odcinka gdzie jest remontowany, natomiast reszta 

wstrzymuje się cały czas i jeszcze wstrzymuje się na ul. Łęczyckiej w związku z czym te 

korki są ogromne; 

2) naprawą wjazdu w ul. Andrzeja przy ul. Piłsudskiego w Zgierzu; 

3) czy zostały już podjęte dalsze kroki w kierunku zwiększenia miejsc postojowych na  

ul. Gałczyńskiego w Zgierzu.  

 

Radny Michał Pilarski nawiązał do odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji dotyczącą 

skrzyżowania ul. Gałczyńskiego i ul. Parzęczewskiej w Zgierzu, w której Starosta opisał 

procedurę przetargową. Skoro, po pierwszym postępowaniu przetargowym, postępowanie 

unieważniono, ponieważ jedyna oferta znacząco przekraczała szacowane koszty, to radny 

prosił o przekazanie tego kosztorysy, na jakiej podstawie szacowana była ta kwota i wysokość 

oferty na to. Z uwagi na to, że drugie postępowanie przetargowe również zostało 

unieważnione, tym razem z powodu braku ofert, czy dokonano ponownego oszacowania 

kosztów tej inwestycji, czy przygotowano nowy kosztorys, czy dalej posługiwano się starym 

kosztorysem. Skoro nie wpłynęła żadna oferta to, gdzie opublikowano ogłoszenia o tym 

przetargu i w jaki sposób promowany był ten przetarg, bo radnemu nie chce się wierzyć,  

że w prawie 40 milionowym kraju w Unii Europejskiej nie znalazła się żadna firma, która by 

przystąpiła do chociażby złożenia oferty dotyczącej przetargu. Być może był to jakiś błąd 

dotyczący promowania jak gdyby tego ogłoszenia o przetargu.  

 

Radny Witold Kosmowski: 

1) przekazał, iż mieszkańcy gminy Stryków okolic Pludwin, Gozdowa, Koźla zgłosili 

problem, że na wiosnę były obcinane zakrzaczenia i zwisy gałęzi. Grubsze gałęzie zostały 

zabrane, natomiast te drobne poukładano na poboczu i jak była wysoka trawa nie było 

problemu, bo ona podtrzymywała te gałęzie. Dzisiaj już trawa obeschła, zaczynają się 

wiatry i nawiewają te gałęzie na drogi. Jest niebezpiecznie, tym bardziej, że jak będą 

gałęzie, przyjdzie śnieg, to będą się robiły zastoiny śniegowe na drodze; 

2) oznajmił, że pojawiły się informacje, że włodarze Zgierza, Aleksandrowa Łódzkiego 

rozmawiali na temat, że Prezydent Łodzi chce wyprowadzić ruch tirów z Łodzi na teren 

tutaj miejscowości naszych.  Dzisiaj jadąc do Starostwa na drodze Nr 71 już pojawiły się 

tablice informujące o tym, że powyżej 12 ton jest zakaz wjazdu. Jest to tak trochę 

dziwnie, bo jadąc ze Strykowa do Zgierza musimy przejechać przez teren miasta Łodzi,  

te tablice są tak dziwnie ustawione, że tiry jadąc 71 od Strykowa dostają dopiero 

informację jak się zaczyna terytorialnie miasto Łódź i de facto nawet nie będą miały jak 

zawrócić. Jeżeli zawrócą to pewnie będą uciekać przez drogi albo gminne, albo drogi 

powiatowe. Czy my jako powiat też uczestniczyliśmy w tych rozmowach między 

włodarzami i czy mamy jakiś pomysł na to, żeby po prostu też podjąć jakąś walkę, żeby 

nie zrzucono nam tego problemu tirów. Radny jako mieszkaniec Strykowa miał okazję 

widzieć, co to znaczy skierowanie tranzytu na drogę krajową w jeden jakby ciąg. Zdaniem 

radnego musimy podjąć wszelkie starania, także jako powiat, żebyśmy nie dostali 

podrzuconego kukułczego jaja i będziemy mieli niszczone drogi, co widać szczególnie po 

drogach powiatowych na terenie Zgierza. 
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Radny Wojciech Brzeski, jako radny z terenu miasta Głowna, poparł radnych z terenu miasta 

Ozorkowa, jeżeli chodzi o uruchomienie punktu Wydziału Komunikacji, który by świadczył 

usługi kompleksowe, jeżeli chodzi o miasto i gminę Ozorków i prosił też o takie poparcie  

w stosunku do miasta Głowna, które by obsługiwało gminę Głowno i miasto i gminę 

Stryków. Myśli, że tutaj też jest w tym momencie wyrazicielem kolegi z Głowna radnego 

Tomasza Jędrzejczaka i drugiego kolegi radnego Łukasza Wesołowskiego.   

 

Radna Krzysztofa Kubiak nawiązała do swojej interpelacji. Ona nie będzie sprawiała żadnego 

problemu, tylko ułatwi nam życie, bo to nie tylko fakt, że jest remont na ul. Piątkowskiej 

powoduje tę trudność. Już od kilku lat jest ten problem ze skrętem w lewo  

i z jednej i z drugiej strony.     

Następnie radna przekazała, że złoży na piśmie do Biura Rady wniosek o oddział 

zamiejscowy w Głownie również. Zdaniem radnej nie musimy przenosić praw jazdy,                      

bo prawo jazdy odbieramy raz w życiu i dla złożenia wniosku, czy odbioru dokumentu 

możemy przyjechać do Zgierza, ale rejestracja stwarza straszne problemy. Nasz parking nie 

wytrzymuje tego, tego całego naboru klientów i z Ozorkowa i z Głowna. Można z CEPiK 

uzgodnić, żeby chociaż te rejestracje były w oddziałach, bo generalnie to chodzi o obsługę 

rejestracji pojazdów i wymiany dowodów rejestracyjnych. Powinniśmy pomóc, naprawdę 

ludzie stoją w kolejkach, terminy internetowe są bardzo dalekie. Jest problem, ludzie 

naprawdę mają problem.   

 

Radny Adam Bączyk złożył interpelację dotyczącą ul. Piotra Skargi w Zgierzu. Przypomniał, 

że na tej ulicy został przywrócony ruch dwustronny. Zwracali się do nas mieszkańcy,  

że istnieją tam duże utrudnienia w związku z wąskością poboczy, czy chodników. Jest to ulica 

łącząca potężne, największe osiedle zgierskie 650-lecia z centrum Zgierza. Radny 

interpelował wtedy o naprawę chodników, bo w kilku miejscach one są zarwane. Otrzymał 

odpowiedź od Zarządu, że te sprawy zostaną rozpatrzone pozytywnie i do tych napraw 

dojdzie. Nie zostało to zrobione, a idzie okres zimy. W związku z nasilonym ruchem i dosyć 

szybkim tam przejazdem samochodów prawdopodobnie mieszkańcy będą musieli omijać te 

zagłębienia, uszkodzenia, i istnieje realne zagrożenie, że komuś nie uda się, i zostanie 

potrącony przez przejeżdżający samochód. Temat jest dosyć ważny, dlatego radny go 

przypomina i prosi Zarząd Powiatu Zgierskiego o dosyć rychłe rozpatrzenie i załatwienie tej 

sprawy.   

 

Radna Lidia Elert zapytała, czy w ramach Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego będzie 

robiona jakakolwiek inwestycja, czy też nie będzie. Czy dokumenty  są przygotowane na 

którąś inwestycję, jeżeli tak to na którą i o którą będziemy się być może z tego projektu 

starali.  

 

Radny Dominik Gabrysiak powiedział, że bardzo się cieszy, skoro członek Zarządu Wojciech 

Brzeski sam składa do siebie interpelację, to jesteśmy spokojni.   

 

Radna Bożena Palmowska zwróciła uwagę, że radni tutaj tak dzielnie walczą o te oddziały 

zamiejscowe Wydziału Komunikacji. „Każdy wyraża swoją opinię - ja jestem przeciwna.                 

A powiem dlaczego. Byliśmy teraz w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Ozorkowie,  

Pani Dyrektor walczy o to, żeby znalazł się etat dla psychologa. Niedawno byliśmy  

w Głownie, tam w DPS potrzebni są pracownicy. Jeżeli państwo radni zagwarantujecie mi 

pieniądze dla osób na podwyżki dla pracowników w tych ośrodkach, którzy ciężko pracują. 

Okazuje się że jest coraz więcej młodzieży, która ma problemy - wiadomo dopalacze i inne 

używki. Proszę państwa, jeżeli macie taki problem, uważam że może zróbmy etat tutaj,  

no każdy jeżeli tutaj, Wydział Komunikacji… Mam  rozumieć, że państwo kupują nowe 

samochody, chcą zarejestrować, więc macie czym dojechać, mają państwo, no trzeba 
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poświecić ten nie wiem nawet dzień z urlopu wziąć, żeby załatwić tą sprawę. A co zrobimy  

z młodzieżą, jak będziemy atakowani za moment na ulicach. Mam osobę, która proszę 

państwa też na dopalaczach, była zaatakowana, już nie żyje, na przystanku tutaj głównym na 

Kuraku. Więc to trzeba naprawdę pomyśleć rozsądnie, bo my taki koncert życzeń tutaj 

uskuteczniamy, a skąd mamy wziąć na to pieniądze. Jestem za tym, żebyśmy się zajęli 

pracownikami, którzy uczciwie pracują, żeby proszę państwa powstały w tych 

psychologicznych, żebyśmy wsparcie tutaj dali, no to wiadomo, że muszą być na to 

pieniądze. Więc bardzo proszę, by te kwestie, państwo radni, też były brane pod uwagę i też 

żebyśmy dali kierunek, czy nie wiem, skąd mamy wziąć  na to pieniądze.”    

 

Radny Michał Pilarski celem sprostowania wyjaśnił, że dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Ozorkowie nie walczy o etat psychologa tylko o etat psychiatry dla dzieci. 

To jest ważna sprawa. Radny chciałby prosić Zarząd Powiatu Zgierskiego o to, czy istnieje 

możliwość przekazania dyrektor, chociaż na kilka godzin w miesiącu, środków dla psychiatry 

dziecięcego dla Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Ozorkowie, ponieważ jest to 

bardzo istotne. Byłby jeden jedyny psychiatra dziecięcy w Powiecie Zgierskim, który mógłby 

wstępnie diagnozować te dzieci, które wymagają opieki. A z tego co przedstawiono na 

Komisji Rewizyjnej problem jest coraz większy, on rośnie bardzo, a w tej chwili w Łodzi na 

diagnozę psychiatry dziecięcego czeka się ponad dwa lata. Byłoby to o tyle istotne,  

że pierwsza ta wstępna diagnoza pozwoli kontynuować leczenie w innych placówkach  

i ułatwiłoby to mieszkańcom Powiatu Zgierskiego bardzo życie.  

Następnie radny nawiązując do projektu Sportowa Szkoła poprosił o przygotowanie 

porównania, jaką bazą sportową i bazą infrastrukturalną do uprawiania sportu dysponują 

podległe powiatowi szkoły w Zgierzu i w Aleksandrowie Łódzkim.   

 

Radny Krzysztof Łebedowski powiedział, że popiera swoich przedmówców i składa wniosek 

o powrót oddziału zamiejscowego Wydziału Komunikacji do Ozorkowa, ponieważ jest to 

uzasadnione jak najbardziej. Jednocześnie prosił o przedstawienie na najbliższej sesji kosztów 

i problemów związanych z przeniesieniem tego Wydziału Komunikacji. Chodzi o to, 

żebyśmy poznali w czym jest problem, bo temat ten jest podnoszony od początku tej kadencji. 

Powiedzmy sobie wprost, z czym jest problem. Czy nie ma lokalu, czy nie ma pieniędzy,  

czy nie ma ludzi, czy nie ma chęci. 

 

Radna Lidia Elert poinformowała, że Komisja Rewizyjna złożyła wniosek odnośnie pomocy 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Ozorkowie. Jednocześnie przekazała, że nie zgadza 

się z radną Bożena Palmowską.   

 

Radny Tomasz Jędrzejczak prosił o przedstawienie, jaką bazą sportową dysponują podległe 

powiatowi szkoły w Zgierzu, w Aleksandrowie Łódzkim, w Ozorkowie i w Głownie. 

 

Ad. 7  

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XXIV sesję stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 8  

Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu o stanie bezrobocia w Powiecie Zgierskim 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, iż dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu złożyła 

pismo, że w związku ze spotkaniem Konwentu Dyrektorów Powiatowych Urzędów Pracy nie 

może być obecna na sesji. Pismo stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Kierownik Wydziału Centrum Aktywizacji Zawodowej Powiatowego Urzędu Pracy  

w Zgierzu Jolanta Pawłowska przedstawiła informację.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji do spraw Przeciwdziałania 

Bezrobociu do informacji.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. Wydruk z głosowania nr 4 stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr VIII/69/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

29 czerwca 2015 r. w sprawie uchwalenia programu promocji zatrudnienia i aktywizacji 

lokalnego rynku pracy Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2020 stanowi załącznik nr 21  

do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji do spraw Przeciwdziałania 

Bezrobociu do sprawozdania.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 5 stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 Ad. 10 

Informacja o realizacji strategii Powiatu Zgierskiego w zakresie modernizacji drogowej  

i kolejowej oraz przebiegu trasy S-14 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił informację. Przekazał, że z dnia 

wczorajszego jest informacja z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad,  

że podpisanie umowy z wykonawcą na obydwa węzły nie nastąpi w grudniu br., tylko zostaje 

przesunięte na marzec 2017 r. Pozostały harmonogram pozostaje bez zmian.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej 

do informacji.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski poinformował, że wczoraj na Komisji Budżetowo-

Finansowej złożył wniosek, ażeby w październiku lub listopadzie zaprosić na sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego przedstawiciela GDDKiA Oddział w Łodzi dla przedstawienia 

informacji, co do realizacji budowy trasy S-14. Wniosek ten podtrzymuje.  

 

 

 

 



11 
 

 Ad. 11 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2016 roku 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił informację. Przekazał, iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa w dniu 22 września 2016 r. zaopiniowała pozytywnie przedmiotową 

informację.  

 

Uchwała Nr I/143/2016 z dnia 22 września 2016 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej informacji z przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2016 r. stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do informacji. 

 

Radny Michał Pilarski wyraził opinię do informacji. „Państwo tutaj z Zarządu pewnie wydają 

te pieniądze. Jak gdyby umiecie to robić – tak, wydawać te pieniądze. Co innego czy na 

słuszne rzeczy je wydajecie. Natomiast to jest temat myślę na inną dyskusję, natomiast ja 

mam wrażenie, że wy i tak to przegłosujecie, przyjmiecie tą informację mając swoją 

maszynkę do głosowania. Natomiast tak naprawdę warto zwrócić uwagę, że przy 

wydatkowaniu, przy całym tym budżecie, nagle znika gdzieś newralgiczne tak naprawdę,                     

z naszego punktu widzenia, skrzyżowanie Parzęczewska, Gałczyńskiego. Nie wiadomo,  

co w tej sprawie będzie. I to tak tytułem omawiania sprawozdania i wydatków Powiatu 

Zgierskiego, bo gdzieś to gubimy tak naprawdę, gubimy bardzo ważną rzecz i to tyle. Dlatego 

ja wstrzymam się od głosu przy głosowaniu.”  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. Wydruk z głosowania nr 6 stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 Ad. 12  

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego  

za I półrocze 2016 roku stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w zakresie dotyczącym Komisji, 
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 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do informacji. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. Wydruk z głosowania nr 7 stanowi 

załącznik nr 28   do protokołu. 

 

Ad. 13a)  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Przekazała, iż skargą zajmowały się: 

Komisja do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu i Komisja Statutowo-Prawna. Obydwie 

Komisje wnioskowały o uznanie skargi za niezasadną.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały uznający w § 1 skargę  

za niezasadną. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/267/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 8 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
32

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 11
48

.  

 

Ad. 13b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Radny Rafał Mamiński zgłosił akces 

pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/268/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Rekreacji stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 9 stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu. 
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Ad. 13c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 35  

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Radny Rafał Mamiński zgłosił akces 

pracy w Komisji Rewizyjnej. Jednocześnie zaznaczyła, iż zachodzi konieczność wyboru 

nowego przewodniczącego Komisji w związku z utratą mandatu przez radnego Józefa 

Dziemdzielę, który był jej przewodniczącym. W związku z tym poprosiła o zgłaszanie 

kandydatur.  

 

Radna Krzysztofa Kubiak zaproponowała kandydaturę radnego Rafała Mamińskiego. 

 

Radny Sławomierz Janiszewski w imieniu Klubu Radnych Polskie Stronnictwo Ludowe  

zgłosił również kandydaturę radnego Rafała Mamińskiego. Kandydat ma wykształcenie 

wyższe marketing i zarządzanie, jest pracownikiem obecnie Banku PKO S.A I Oddział  

w Zgierzu. Jest znany z działalności społecznej, obecnie jest przewodniczącym Rady Osiedla 

Kurak, na niwie politycznej jest obecnie przewodniczącym Rady Miejskiej Sojuszu Lewicy 

Demokratycznej w Zgierzu - II kadencja, działa także w różnych organizacjach społecznych. 

Jest osobą, która w sposób koncyliacyjny będzie prowadziła także obrady i przewodniczyła 

Komisji Rewizyjnej.    

 

Radny Rafał Mamiński wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z uzupełnieniem w § 2 pkt 2 

wykropkowanego miejsca zapisem „Rafała Mamińskiego”. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/269/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi 

załącznik nr 36 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 10 stanowi załącznik nr 37  

do protokołu. 

 

Ad. 13d) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań  stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Radna Lidia Elert odniosła się do wszystkich trzech projektów uchwał w przedmiotowej 

sprawie. Czy w porozumieniu, które zawieramy z gminami jest ujęte, jak będzie wyglądał 

nadzór, czy tak jak do tej pory co pół roku po zakończeniu, czy na przykład w trakcie                        

i czy nie można zmienić tego na kontrole chociażby co kwartał. Obserwuje jak wygląda  
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w Ozorkowie realizacja takiego porozumienia i stawia wniosek, żeby Powiat Zgierski miał 

większy nadzór nad tym zadaniem, żeby to było co kwartał.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przekazał, że w porozumieniu, które zostało przekazane 

do gmin, czyli Głowna, Ozorkowa i Zgierza jest ten sam zapis, jeżeli chodzi o sposób 

rozliczania dotacji. Dotacja zostaje udzielona na sfinansowanie zadań określonych  

w porozumieniu. Kwota dotacji zostanie przekazana na rachunek bankowy w dwóch równych 

ratach. Pierwsza do 31 stycznia 2017 r., druga do 15 lipca 2017 r. Przebieg realizacji zadania 

określa harmonogram rzeczowo-finansowy. Przekazujący zastrzega sobie prawo kontroli  

w zakresie objętym w porozumieniu. Przyjmujący zobowiązany jest do wyłaniania 

wykonawców robót na zadania na drogach powiatowych zgodnie z przepisami prawa 

zamówień publicznych, ogłaszania wszystkich zamówień na stronie internetowej. 

Przyjmujący zobowiązany jest do przekazywania przekazującemu kserokopii zawartych 

umów z wykonawcą realizującym zadanie na drodze powiatowej w terminie 7 dni od dnia jej 

zawarcia. Przejmujący jest zobowiązany do powiadamiania przekazującego w formie 

pisemnej o terminach odbioru robót robionych w pasach drogowych. W przypadku 

wcześniejszego rozliczenia pierwszej raty dotacji przekazujący może przekazać 

przejmującemu część drugiej raty dotacji do wysokości 45% wartości drugiej raty (to była 

zmiana wprowadzona w związku z tegoroczną sytuacją w mieście Zgierzu, gdzie wcześniej 

wydatkowali, żeby umożliwić uruchomienie wcześniej środków). Także my zastrzegamy 

sobie tutaj kontrolę. To wygląda w ten sposób,   że następuje półroczne rozliczenie, czyli my 

weryfikujemy każdą fakturę, każdą umowę i jeżeli mamy zastrzeżenia nie przyjmujemy do 

płatności.   

 

Radna Lidia Elert dopytywała, czyli nie ma takiej możliwości, żeby rozliczenie dotacji było 

co kwartał. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski odpowiedział, że założone jest, że rozliczenie będzie 

półroczne. Informacyjnie podał, że takie sytuacje już miały miejsce, gdzie my nie 

przyjmowaliśmy pewnych faktur i one nie były rozliczane.   

 

Zdaniem radnej Krzysztofy Kubiak jest Wydział Drogownictwa, który może dokonywać 

kontroli, jeżeli chodzi o bieżące wykonywanie zadań. Myśli, że o to tylko chodzi, żeby to 

było kontrolowane, a środki faktycznie zgodnie z fakturami mogą być wypłacane lub nie.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski powtórzył, że zgodnie z porozumieniem przejmujący jest 

nas zobowiązany informować w ciągu 7 dni o każdej umowie zawartej. Także przed 

rozliczeniem widzimy, kto robi i co robi. To na pewno będzie dokładnie sprawdzane.  

 

Radny Witold Kosmowski zauważył, że w ciągu roku odnośnie tych trzech porozumień były 

różne prezentowane stanowiska Zarządu. Jedno, że mieliśmy zabierać, bo według Starosty 

lepszym rozwiązaniem będzie, jeżeli powiat będzie miał nad tym nadzór. Dlaczego ta 

koncepcja się zmieniła i czym to było spowodowane. Następnie radny poinformował,  

że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej na ostatnim posiedzeniu 

przyjęła wniosek o zwiększenie dla Gminy Miasto Zgierz środków na utrzymanie dróg 

powiatowych o kwotę 100.000 zł. Nie widzi autopoprawki w tej sprawie, więc rozumie  

że Zarząd Powiatu nie uwzględnił wniosku Komisji. Jeżeli nie to dlaczego.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przyznał, że na posiedzeniu 15 maja br. Zarząd podjął 

decyzję, że powiat przejmuje utrzymanie bieżące dróg powiatowych. W związku z tym,  

że były pewne zastrzeżenia, Starosta i naczelnik Kowalski deklarowali, że powiat za te środki 

będzie w stanie zrobić to lepiej niż te samorządy. Taka informacja poszła do samorządów. 
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Reakcja była błyskawiczna. Włodarze tych samorządów wystąpili o to, aby dalej oni 

prowadzili to bieżące utrzymanie z racji tego, że jest im łatwiej zajmować się również 

drogami powiatowymi na terenie swojego miasta, szczególnie jeżeli chodzi o akcje zima. 

Zarząd w dniu 9 czerwca br. pozytywnie rozpatrzył te wystąpienia i wycofał się  z przejęcia 

bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie tych trzech samorządów. Porozumienia 

na rok 2017 obejmują ten sam zakres z wyjątkiem  kwestii związanych z wydawaniem 

decyzji na zajęcie pasa drogowego. To zadanie przejmuje powiat, czyli troszeczkę odciążamy 

te samorządy, pozostawiając te same pieniądze. Także jest to nasza dobra wola, żeby dalej 

prowadzili to bieżące utrzymanie dróg, jako zadanie zlecone zgodnie z zawartym 

porozumieniem. 

 

Radna Lidia Elert zapytała, z jakiego powodu miałaby być zwiększona dotacja dla Gminy 

Miasto Zgierz. 

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że dyskusja w podniesionej sprawie zostanie wznowiona 

przy omawianiu projektu uchwały dotyczącego powierzenia zadań Gminie Miasto Zgierz.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/270/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 39 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 11 stanowi załącznik nr 40  

do protokołu. 

 

Ad. 13e) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi                    

w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat 

Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań  stanowi załącznik  

nr 41 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/271/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi 
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załącznik nr 42 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 12 stanowi załącznik nr 43  

do protokołu. 

 

Ad. 13f) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasto Zgierz prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasto Zgierz w celu realizacji przejętych zadań  stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski oznajmił, że do Zarządu wpłynął wniosek Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, o którym nadmieniał radny Witold 

Kosmowski. Zarząd 22 września br. nie wyraził zgody na zwiększenie kwoty dotacji  

o 100.000 zł. W tej chwili Zgierz ma 20,633 km dróg powiatowych i otrzymuje 360.000 zł, 

Ozorków ma 20,043 km i otrzymuje 336.000 zł oraz Głowno ma 14,407 km i otrzymuje 

257.000zł. Są to kwoty podobne, są tu podobne przeliczniki, jeżeli chodzi o utrzymanie 

bieżącego kilometra. Po tej sesji będzie czas dany do 17 października br. na podpisanie tego 

porozumienia. Jeżeli miasto Zgierz nie będzie chciało z nami podpisać tego porozumienia  

(nie mamy takiej pewności czy podpisze) będziemy musieli w trybie ekspresowym ogłaszać 

przetarg na zimowe utrzymanie dróg. Jest deklaracja ze strony Wydziału Drogownictwa, 

jeżeli by Zgierz za tą kwotę nie przejął tego zadania, to my jesteśmy w stanie na pewno nie 

gorszym niż miasto Zgierz, a może i lepszym, za te pieniądze utrzymać nasze drogi 

powiatowe, jeżeli chodzi o bieżące utrzymanie. 

 

Przewodnicząca Rady chciała wiedzieć, czy miasto Zgierz negocjowało tę kwotę.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przyznał, że Prezydent Zgierza wystąpił do Zarządu, żeby 

ta kwota była wyższa. Stanowisko Zarządu było, że pozostajemy przy tej samej kwocie.  

 

Radny Michał Pieruń podziękował za uwzględnienie uwag z poprzedniego sezonu, czyli                      

o możliwości wypłaty wcześniej tych 45% kwoty dotacji. Na Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej zadawał pytanie, jak to jest wyliczane,  

czy drogi powiatowe na terenie danego miasta to za metr bieżący, metr kwadratowy.  

Po ubiegłym roku już widać było, że w Zgierzu jakość tych dróg i tych napraw była taka 

sobie. Pewnie było raz ze względu na niemożliwość uruchomienia drugiej transzy, a dwa na 

niewystarczające środki. Zadał na Komisji pytanie, ale nie było nikogo z Zarządu, jak to jest 

przeliczane. Droga powiatowa w Głownie ma jakąś przepustowość, obciążalność, szerokość 

swoją itd., natomiast dla przykładu ul. Gałczyńskiego w Zgierzu jest bardzo szeroka, jest 

międzywojewódzka, bo położona między wojewódzkimi drogami, tam to obciążenie jest po 

prostu dramatyczne przy dużej szerokości. Jeżeli bierzemy wąską drogę o przepustowości 

stosunkowo niewielkiej czy w Głownie, czy w Ozorkowie i porównujemy ją z taką drogą,                

to stąd wątpliwości radnego, czy dobrze to jest wyliczane. Czy to jest z metra bieżącego drogi 

liczone. Taka jest trochę niesprawiedliwa sytuacja. Stąd ten wniosek Komisji, to był wyraźny 

sygnał ku temu żeby zwiększyć tą dotację. Pewnie miasto podpisze porozumienie, bo ma  

w zobowiązaniu wykonać tyle, ile dostanie pieniędzy. Powiat powie, że dało środki. A co 

obchodzi mieszkańców, że się nie możecie porozumieć. Nie uzyskał odpowiedzi, jak jest 

liczona dotacja na utrzymanie dróg, czy od metra bieżącego, od stanu technicznego,                      
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od przepustowości, czy to jest tylko, a bo tak było w ubiegłym roku. W ubiegłym roku                    

w ocenie radnego to nie było do końca sprawiedliwe. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski odpowiedział, że każdy z tych samorządów chciałby 

dostać środki większe i to jest normalne. My, jako powiat też chcielibyśmy, żeby za mniejsze 

środki było robione więcej. Natomiast te kwoty były wzięte na podstawie kosztów bieżącego 

utrzymania z tego okresu, gdy bezpośrednio tymi drogami zarządzał powiat. Przeliczając je 

jakby na kilometry, to są one podobne. Przy tych kwotach zaproponowanych w tej chwili 

wychodzi, że w Ozorkowie km bieżący kosztuje 16.700 zł, a w Zgierzu 17.447 zł, czyli 

droższy, ale też nie można tak przeliczać, bo to są te historyczne na podstawie naszych 

danych, ile nas kosztowało. Też jest ważne, że Głowno to też poprawia - jako miasto - stan 

dróg powiatowych, dając środki do inwestycji. W tym roku były prowadzone na drogach 

powiatowych przez Powiat Zgierski trzy inwestycje: nakładka na ul. Zgierskiej, światła 

skrzyżowanie ulic Bielawska, Kilińskiego i Szkolna oraz chodniki przy ul. Bielawskiej.  

Miasto Głowno dołożyło do każdej z tej inwestycji 50% środków, czyli miasto też chce, żeby 

te drogi powiatowe były lepsze i też dokłada do tego w formie dotacji środki finansowe.  

Każdy samorząd, przecież może jeszcze dodatkowo, zgodnie z naszą uchwałą, poprawiać                       

i dbać o stan dróg powiatowych. Co zdaniem członka Zarządu też nie powinno mieć miejsca, 

bo każdy ma swoje drogi i powinien o nie dbać. Także, jeżeli chodzi o te wyliczenia, one są 

podobne, jeżeli chodzi o km bieżące, aczkolwiek są też pewne różnice.  

 

Radny Witold Kosmowski nawiązując do wypowiedzi radnej Lidii Elert powiedział, że na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jeden z radnych 

złożył wniosek o zwiększenie dotacji dla Zgierza, przekonał członków Komisji i chyba 

prawie stu procentowo radni go poparli. Zarząd wniosku nie przyjął. Może rzeczywiście 

trzeba zobaczyć jak Zgierz będzie realizował to zadanie, bo w zeszłym roku mieliśmy 

kłopoty. Chociaż w tamtej kadencji też były kłopoty, bo raz dawaliśmy, w połowie kadencji 

odbieraliśmy, więc może to jest dobre rozwiązanie.  

 

Radny Zbigniew Antczak zwrócił uwagę, że bazujemy na środkach, które były wtedy, kiedy 

powiat bezpośrednio sam utrzymywał te drogi. Ta kwota, którą powiat wtedy przeznaczał, 

zdecydowanie była niewystarczająca i ona powielana jest przez lata następne. Nie może być 

to bazą, bo jeżeli tak, to proszę spytać, czy na ten czas, kiedy powiat zarządzał drogami i je 

odśnieżał, jak również naprawiał, mieszkańcy Zgierza byli z tego tytułu zadowoleni. Nie,            

bo była dziura na dziurze, która wówczas też nie była łatana. Dzisiaj, ponieważ są te środki 

przeznaczone, jak gdyby mamy kontrolę nad tym, żeby wymóc. Oczywiście te pieniądze za 

darmo nie są dawane żadnemu miastu, czy to Ozorkowowi, czy do Głowna. Możemy sobie 

też mówić, że z kilometra jest podobna cena, bo to jest niewielka różnica w przydzielanych 

środkach, natomiast, czy każda droga powiatowa wyposażona jest również w chodniki, 

trawniki wzdłuż biegnących dróg na terenie każdego miasta. Pewnie nie. I wskaźnikiem                  

z kilometra, według radnego, jest to niesprawiedliwe. Dlatego złożył ten wniosek  

o zwiększenie tych środków o poprawienie stanu dróg na terenie Powiatu Zgierskiego,  

w stolicy powiatu. Wniosek powtórnie złożył na Komisji Budżetowo-Finansowej  

i z przykrością stwierdza, że jeden z radnych miasta Zgierza nie poparł tego wniosku. 

Wniosek miałby szansę i Zarząd Powiatu pewnie musiałby się do tego ustosunkować. Bo jeśli 

dwie Komisje wnioskują o to, aby zwiększyć środki, to Zarząd jest zobowiązany wnikliwie 

rozpatrzyć wniosek każdej jednej Komisji. Tak się nie stało, ubolewa nad tym. Z przykrością 

stwierdza, że te środki nie są zwiększone. Na Komisji było powiedziane, że Zarząd podjął 

decyzję sam. To znaczy, my jako radni możemy sobie tylko i wyłącznie wnioskować, 

natomiast decyzyjność leży w pięciu osobach, a w chwili obecnej należy do trzech osób 

Zarządu Powiatu Zgierskiego.  
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Radny Michał Pieruń nawiązując do wypowiedzi członka Zarządu podkreślił, iż nie chodzi 

mu o działalność inwestycyjną na drogach, tylko o bieżące utrzymanie dróg. Było 

powiedziane, że jeżeli chodzi o dotacje, robione jest to historycznie na podstawie danych                

z poprzednich lat. To możemy sobie już zaplanować do 2800 roku takie same wydatki,                    

bo cały czas robimy historycznie. To radnego nie przekonuje. Może się okazać, że te środki są 

nieracjonalnie wydawane np. miasto za drogo robi, albo jakoś inaczej. Cały czas podtrzymuje 

to, że droga drodze nie jest równa i przywołuje ul. Gałczyńskiego, gdzie jest pas drogowy 

potężny, bardzo duża ruchliwość itd. Dla przykładu drogi powiatowe ozorkowskie 

zdecydowanie mniejszy zakres mają, mniejszą obciążalność ruchową itd. Radny oczekuje, 

żeby to jakoś bardziej racjonalnie przeliczyć. Oczywiście ma świadomość, że tych środków 

nigdy nie będzie dużo. A stwierdzenie, że robimy tak, jak w ubiegłym roku, to nie chciałby 

użyć słowa, że jest bezrefleksyjnie, ale to sobie możemy tak faktycznie robić. I w przyszłym 

roku pewnie będzie to samo i będzie się tak dopominał o zwiększenie tych środków,                   

czy powtórną analizę, jak o zdjęcie znaków z ul. Piotra Skargi.  

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przekazał, iż wczoraj na Komisji mówił radnym,                          

że głowieńskie drogi powiatowe oprócz tego, że są wyłatane, wyzamiatane, to są jeszcze 

ukwiecone, drzewa są przycięte, trawa jest przycięta i dosiana. Takiej jakości życzyłby sobie 

w dwóch następnych miastach. Jeszcze raz zdecydowanie chciałby powiedzieć radnemu 

Zbigniewowi Antczakowi, że jest przeciwny dokładaniu tych pieniędzy, ponieważ to są źle 

obracane pieniądze, w sposób nieracjonalny. Ma nadzieję, i myśli, że tak jest, że tymi 

pieniędzmi zarządzają ci sami ludzie, którzy zarządzają w mieście ul. Sadową. Ta ulica jest 

obrazem drogownictwa miasta Zgierza. „I gdyby ta ulica miała dobrego zarządcę, to myślę, 

że za te pieniądze, które daje powiat, dziś zim nie ma absolutnie, byłyby te drogi powiatowe 

wyłatane, wyzamiatane, ukwiecone – przykład Głowno.”  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski zgodził się, że to są działania inwestycyjne, jeżeli dany 

samorząd daje środki na inwestycje powiatowe. Ale te działania inwestycyjne powodują,  

że są później mniejsze nakłady na utrzymanie bieżące, czyli: jak jest droga zrobiona, 

położona nowa nakładka, nie ma dziur, więc wtedy automatycznie te koszty są mniejsze. 

Każdy z nas ma rację tutaj w tych w swoich wypowiedziach. Czy my byśmy nie chcieli do 

Zgierza, do Głowna, do Ozorkowa po 100.000 zł dołożyć. Pewnie każdy by chciał. Wtedy 

byłoby na pewno lepiej, na tych drogach powiatowych w zarządzie tych samorządów. 

Natomiast jednocześnie uszczuplamy znowu swój budżet. Sądzi, że propozycja Zarządu jest 

dobra. Może obiecać, że będą teraz o wiele bardziej wnikliwie analizować zasadność 

wydatków ponoszonych przez wszystkie samorządy. Jak będzie to rozliczenie za I półrocze, 

to wtedy zobaczymy, jakie te wydatki były, na co one poszły. Jeżeli faktycznie będzie widać, 

że tych środków jest za mało, jeżeli to będzie zasadne, po analizie będą to wydatki 

udokumentowane niezbędne do bezwzględnego poniesienia, to nie będziemy mieli wyjścia, 

jak te budżety tym jednostkom zwiększyć.   

 

Radna Iwona Dąbek uważała, że radni z innych gmin z zainteresowaniem się przysłuchują,      

bo to są takie próby targów, negocjacji tutaj na sesji. Ale, jeżeli tak to ma wyglądać, to prosi, 

żeby Zarząd przedstawił wszystkim gminom ofertę, za ile i dlaczego tak mało mają 

możliwość przejęcia utrzymania dróg powiatowych. W ocenie radnej nie jest to żaden interes 

dla żadnej z gmin. Jest to rzeczywiście duży obowiązek i odpowiedzialność, a pieniądze są 

niewystarczające. W takim razie albo nie przekazujmy tych środków gminom, które już ten 

akces zgłaszały od kilku lat i wykonują dobrze, czy wzorowo to zadanie, albo zaproponujmy 

podobne warunku pozostałym gminom.  
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Radny Michał Banaszczyk odniósł się do wypowiedzi  członka Zarządu Adama Świniucha. 

Zabierał na ten temat głos na Komisji Statutowo-Prawnej i nie składał wniosku o zwiększenie 

dotacji dla Zgierza tylko i wyłącznie dlatego, że jak wiemy decyzja już zapadła. Owszem 

może i nasadzenia w Głownie są zrobione, tylko weźmy pod uwagę np. ul. Piłsudskiego  

w Zgierzu, która jest drogą powiatową, tutaj pierwszy lepszy deszcz i cały piach z całego 

miasta płynie na tą ulicę. Tą ulicę trzeba zamiatać przynajmniej pięć, siedem razy w roku. 

Mało tego trzeba pompować wodę. Jest w stanie zgodzić się na zaproponowaną kwotę,                 

ale jeżeli przyjdzie jakikolwiek mieszkaniec do Starostwa, to nie odsyłajmy go, że owszem 

nasza droga, ale to miasto je utrzymuje, tylko weźmy to na siebie, to my daliśmy mało 

pieniędzy.   

 

Radny Michał Pieruń odnosząc się do wypowiedzi radnej Iwony Dąbek zwrócił uwagę,                   

że to nie jest przedmiot negocjacji. W negocjacjach to koalicja zawsze wygrywa. Jemu 

chodziło o to, żeby wyliczyć racjonalnie sposób przekazywania środków, czyli obciążalność, 

zużycie jezdni, szerokość, pas drogowy, czy są chodniki, czy wjazdy itd. Jeżeli zostanie 

przekonany, że w Głownie i w Ozorkowie są drogi tak samo obciążone i tak samo kosztowne 

w eksploatacji, to przyjdzie mu się z tym zgodzić. Następnie radny powiedział, że jest 

zdumiony, że członek Zarządu Adam Świniuch powiedział, że nie jest zadowolony z miasta  

i te środki są źle wydatkowane. I już kompletnie nie rozumie, po co porozumienie z miastem 

jest podpisane, skoro Zarząd uważa, że powiat własnymi siłami, czy w inny sposób, to może 

zrobić lepiej.  

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. Zgłosiła dwukrotnie awarię 

systemu głosowania przy stanowisku radnego Sławomierza Janiszewskiego. Wydruki                      

z głosowań nr 13 i nr 14 stanowią załącznik nr 45 do protokołu. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/272/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasto Zgierz 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasto Zgierz w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 46 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 15 stanowi załącznik nr 47  

do protokołu. 

 

Ad. 13g) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w przedmiocie 

realizacji zadania z zakresu administracji rządowej polegającego na udzieleniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej  stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę,               

aby w załączniku do uchwały w ust. 1 zamiast zapisów w pkt 1 „Starosta Zgierski – Bogdan 

Jarota” i w pkt 2 „Członek Zarządu – Wojciech Brzeski” zostawić wykropkowane miejsca.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/273/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

w przedmiocie realizacji zadania z zakresu administracji rządowej polegającego na udzieleniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej stanowi załącznik nr 49 do protokołu. Wydruk z głosowania              

nr 16 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Ad. 13h) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia 

Skarbu Państwa stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/274/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat 

Zgierski mienia Skarbu Państwa stanowi załącznik nr 52 do protokołu. Wydruk z głosowania 

nr 17 stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 

Ad. 13i) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/275/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łódzkiemu Wschodniemu stanowi załącznik nr 55 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 18 

stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
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Ad. 13j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk A 

stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski był zainteresowany, dlaczego z Centrum Medycznego Boruta 

nie wpłyną środki do budżetu powiatu, co takiego istotnego się zadziało.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski wyjaśnił, że jest to skutek uchwały Rady Powiatu 

Zgierskiego. W związku z tym, że jeszcze nie został zawarty ten właściwy akt notarialny (on 

jest cały czas przygotowywany), przesunięta została płatność tej raty, dlatego że to by 

spowodowało, że po stronie Centrum Medycznego Boruta byłyby jeszcze większe środki do 

rozliczenia. W tym nowym, akcie notarialnym to wszystko zostanie uregulowane.  

Te pieniądze w tej chwili wpłacone spowodowałyby nadpłatę, czyli później mniejsze 

płatności ze strony Centrum.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIII/276/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 12 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 stanowi załącznik nr 58 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 19 

stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 

Ad. 13k) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk B 

stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 – druk B 

po autopoprawkach stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po autopoprawkach. 
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Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej,  

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Radny Witold Kosmowski zauważył, że we wtorek na Komisji były głosowane uchwały                

i były zupełnie inne kwoty porozpisywane. Wydatki bieżące, które w pierwotnej uchwale 

były na Dom Dziecka w Dąbrówce i Dom Dziecka w Grotnikach było po 28.290 zł za 

przygotowanie wniosku o dofinansowanie projektu. Poruszył ten temat i członek Zarządu 

Adam Świniuch się ustosunkował pozytywnie. Mamy Wydział Pozyskiwania Funduszy 

Zewnętrznych, który ma 8 osób, 8 osób ma Wydział Finansowy, 8 osób Wydział 

Budownictwa, gdzie musi kilkanaście wniosków przyjąć i rozpatrzyć w terminie. Wydział 

Finansowy musi cały budżet powiatu i jednostek podległych przeliczyć. Wydział 

Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych liczy  8 osób, a my i tak na zewnątrz zlecamy pisanie 

wniosku o dofinansowanie projektu. Tego radny nie rozumie. Radna Bożena Palmowska 

mówiła, że szukamy pieniędzy na psychologa, czy psychiatrę dla dzieci bo są zagrożenia,                    

a właśnie tutaj znajdujemy środki, że wydajemy 28 tys. zł. Oczywiście po radnego poruszeniu 

tego tematu na Komisji, dzisiaj w proponowanej autopoprawce jest to tylko 1.230 zł, czyli 

1.000 zł netto za napisanie wniosków. Znając pewne uwarunkowania, te pieniądze zostały 

przeniesione już gdzie indziej, czyli przeniesiono do innego rozdziału, żeby tak może nie kuło 

w oczy przygotowanie wniosku, zostało przeniesione do opracowania studium wykonalności. 

Znając techniki pisania studium to oczywiście firma, która napisze studium i dostanie wtedy 

te 40 załóżmy tysięcy napisze także i wniosek za 1.200 zł. To jest po prostu kreatywne 

przeksięgowanie, żebyśmy my jako radni nie widzieli. Dlatego taka jest teza radnego,             

bo w sprawozdaniu Zarządu odnośnie uchwały z 15 września jest napisane: w ramach 

rezerwy celowej zabezpieczono środki w kwocie 28.290 zł (czyli taka sama kwota, jak było             

w pierwotnej uchwale) na opracowanie wniosku o dofinansowanie projektu Sportowa Szkoła 

– modernizacja bazy sportowej placówek oświatowych powiatu zgierskiego budowa hali 

sportowej przy Szkole Mistrzostwa Sportowego im. Mikołaja Kopernika w Aleksandrowie 

Łódzkim w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 

2014-2020. Więc, jeżeli 15 września była taka kwota, to radny podejrzewa, że ta kwota była              

i wynikała z pewnych negocjacji, więc dzisiaj to jest tylko przerzucenie między paragrafami, 

żebyśmy my jako radni  spali spokojnie, że jednak ten wydział Pozyskiwania Funduszy 

Zewnętrznych pisze te wnioski. Następna ważna kwestia jest, że my zlecamy opracowanie 

dokumentacji technicznej szkole. Było to podnoszone w poprzedniej kadencji między innymi 

przez wówczas radnego Bogdana Jarotę. W odczuciu radnego dyrektorzy szkół powinni 

skupić się na pilnowaniu i kształceniu dzieci, zarządzaniu bieżącymi rzeczami w szkole, a nie 

opracowywaniem dokumentacji technicznej. Mało tego, dokumentacji technicznej, która 

będzie zgłaszana do programu Regionalnego, gdzie każdy szczegół jest bardzo istotny. 

Radnemu wydaje się, że dyrektor nie ma takiej wiedzy, na co zwrócić uwagę przy 

opracowywaniu dokumentacji czy studium wykonalności. Była wtedy mowa, że takie 

inwestycje, które będą robione przy wsparciu środków unijnych, będzie realizowało 

Starostwo Powiatowe, choćby dlatego, że mamy fachowców, czy w budownictwie,                         

czy w inspektorze nadzoru, którzy mogą na etapie projektów także wyłapać i doradzić pewne 

rozwiązania. Natomiast przy takim założeniu to może wyjść, że zaczniemy projektować                 

z błędem od samego początku, a to wiąże się później także z kosztami utrzymania, czy innymi 

rzeczami. Bodajże 10 sierpnia, jako radni dwóch komisji, byliśmy ściągani w trybie pilnym, 

bo musieliśmy wydać opinię odnośnie przejęcia działki od Gminy Aleksandrów Łódzki na 
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budowę właśnie tej hali sportowej. Wówczas poprosiliśmy Starostę o przedstawienie na 

następnym posiedzeniu komisji kopii projektów, ponieważ było powiedziane, że wszystkie 

projekty, szczególnie te dotyczące sal gimnastycznych, idą takim samym tokiem, czyli są 

jednocześnie projektowane i jednocześnie będą składane. Natomiast w chwili obecnej 

wygląda na to, że już jest pisany wniosek o dofinansowanie projektu hali sportowej                        

w Aleksandrowie Łódzkim, a my dzisiaj dopiero wprowadzamy do budżetu środki na sale 

gimnastyczne w Głownie i Ozorkowie. Jesteśmy przez Zarząd wprowadzani w błąd. Czy to 

świadomie, czy nieświadomie to jest już inna kwestia - ma nadzieję, że nieświadomie. Radny 

bardzo by prosił, żebyśmy jednak rozmawiali, na komisji szczególnie i te projekty mogli 

przejrzeć. To samo dotyczy projektów drogowych. Radny uważa, że Wydział Pozyskiwania 

Funduszy Zewnętrznych powinien się skupić na pisaniu wniosków. Podejrzewa,                            

że wcześniejsze takie praktyki też były. Nie ukrywa, że jego błąd, bo może nie przeglądał 

wcześniej tego budżetu, ale zapewnił, że teraz już będzie. Szkoda, że z jednej strony 

próbujemy wymóc na gminach dofinansowanie do dróg, bo jeżeli nie damy, to nie będziemy 

robili swojego zadania jako powiat dbanie o drogi, a z drugiej strony wydajemy środki na 

pisanie wniosków przez firmy zewnętrzne mając taki wydział. Może zróbmy inaczej 

zmniejszmy go liczebnie, przenieśmy pracowników do innych, czy do Wydziału 

Finansowego, czy Budownictwa, bo tam na pewno się przydadzą i wtedy zlecajmy, i wtedy 

ma to sens.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski zapewnił, że na najbliższą sesję Rady Powiatu 

Zgierskiego radni będą mieli przedstawioną kompleksową informację, jeżeli chodzi o środki 

unijne, jaka inwestycja, z czego, na jakim jest etapie. Dlatego, że dzisiaj w interpelacjach 

padło dużo zapytań. Zaręczył, że na pewno nikt z Zarządu nie wprowadza radnych w błąd, 

natomiast wszystkim nam zależy maksymalnie na tym, żeby te środki wykorzystać. Może do 

większości teraz ad hoc się ustosunkowywać, bo mówimy Głowno, Ozorków no to wcześniej, 

teraz mówimy o dokumentacji, natomiast wcześniej została wykonana koncepcja 

architektoniczno-budowlana i to też trwało gdzieś ok. dwóch, trzech miesięcy, czyli ten 

proces jest w toku. Jeżeli chodzi o Domy Dziecka, to jest teraz szansa, bo ten konkurs ma być 

ogłoszony w dniu dzisiejszym do 10 listopada. Tak jak skarbnik nadmieniała do 2021 roku 

dom dziecka nie może liczyć więcej jak 14 wychowanków, nie może więcej dzieci 

zamieszkiwać. Jest wielka szansa pozyskania tych środków. Z drugiej strony jako dyrektor 

szkoły (też wieloletni) wolałby coś sam robić, niż ktoś ze Starostwa, co do końca nie wie,               

co mi de facto tam jest potrzebne. Przypomniał, że na XIX sesji 29 kwietnia br. była taka 

kompleksowa informacja udzielana przez Wydział Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych.  

Można dotrzeć do tych materiałów, żebyśmy mogli za miesiąc na sesji je porównać, na jakim 

etapie jesteśmy z poszczególnymi inwestycjami, jeżeli chodzi o wykorzystanie środków 

zewnętrznych. Także na pewno za miesiąc na sesji będzie kompleksowa informacja,                

gdzie jesteśmy, co zostało zrobione bądź ewentualnie co nie zostało zrobione i dlaczego.     

 

Radny Dominik Gabrysiak oznajmił, że odnośnie Sportowej Szkoły to radni nic nie wiedzieli, 

na komisjach się dowiedzieli, a naczelnik powiedziała że pół roku o tym wie. Czy Zarząd też 

o tym wiedział. Natomiast, jeżeli chodzi o firmy zewnętrzne, to by się tak bardzo nie czepiał, 

gdyby efekt był. Ale, jeżeli chodzi o DPS w Ozorkowie, to są wydane pieniądze 

prawdopodobnie (prawdopodobnie, bo czeka na odpowiedź), a efekt jest taki, że nawet oceny 

formalnej ten wniosek nie przeszedł.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski prosił, aby w części materiału, który ma być przygotowany,  

o którym mówił członek Zarządu Wojciech Brzeski, były pokazane zlecenia firmom 

zewnętrznym i pewne uzasadnienie stanowiska. Ma świadomość, że być może pewne 

możliwości organizacyjne nie pozwalają na opracowanie wszystkiego, ale byłoby to bardzo 
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ciekawe dla nas z punktu widzenia, patrzenia na gospodarność także w wydawaniu naszych 

pieniędzy.  

 

Radny Witold Kosmowski wyraził, nadzieję, że ta kompleksowa informacja będzie rzetelna. 

Że my też poznamy projekty, kosztorysy, bo rozumie że jeżeli jest pisane już studium 

wykonalności, to mamy kosztorys sali gimnastycznej w Aleksandrowie Łódzkim – byłby 

wdzięczny gdyby można było go dzisiaj podać. Następnie radny przypomniał,  

że w poprzedniej kadencji została podjęta uchwała o przekazaniu działki wydzielonej dla 

fundacji, która miała budować dom dziecka. Już wtedy było mówione, że ustawa wchodzi  

bodajże od 2021 roku i będą to musiały być małe domy dziecka.  Wtedy ta fundacja się 

zobowiązała. Co się dzieje, że ona nie buduje i jak nie wybuduje, czy my tą działkę mamy 

możliwość odebrać, czy daliśmy tak troszeczkę ad hoc bez doszczegółowienia warunków 

zabrania. Z tego co pamięta, to była darowizna na cel budowy domu dziecka. Czy my sobie 

zastrzegliśmy możliwość odebrania, czy to jest bezterminowo i zawsze ta fundacja może 

powiedzieć, że kiedyś tam będzie chciała wybudować.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przekazał, że jeżeli chodzi o Fundację Happy Kids to 

niestety akt notarialny, ta decyzja Rady, nie zabezpieczyła nas. Została przekazana ta 

nieruchomość na działalność statutową bez takiego zabezpieczenia ze strony powiatu. My to 

analizowaliśmy, nie mamy możliwości zabrania im tej nieruchomości, jeżeli nie będą 

realizować tam inwestycji. Niestety tak to wygląda. Cały czas nam obiecują, że będą, 

natomiast niestety nie mamy takiego środka jakby przymusu w stosunku do nich.    

 

Radny Krzysztof Łebedowski chciał wiedzieć, kto nadzorował podpisywane dokumenty                

w poprzednim Zarządzie, że nie ma zabezpieczenia dla powiatu, jeśli chodzi o tę 

nieruchomość, o którą pytał radny Witold Kosmowski.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przyznał, iż nie potrafi radnemu odpowiedzieć. Wychodzi                         

z założenia, że zarówno Rada w poprzedniej kadencji podejmując tą uchwałę działa w dobrej 

wierze, jak i Zarząd podpisując, w oparciu o uchwałę, stosowny akt notarialny. To jest jedna 

ze spraw, którą się zajmował, też był troszeczkę zdziwiony. Ze strony Fundacji Happy Kids 

jest cały czas ta deklaracja, że chcą budować. Sama idea była dobra, natomiast akt jest taki, 

jaki jest.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/277/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 stanowi załącznik nr 62 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 20 

stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

 

Ad. 13l) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2016 – 2022 stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2016 – 2022 po autopoprawkach stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 



25 
 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po autopoprawkach. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/278/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2016 – 2022 stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 21 stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

 

Ad. 13m) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/177/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2016 

stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej,  

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/279/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/177/15 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2016 stanowi załącznik nr 69 do protokołu. Wydruk z głosowania 

nr 22 stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

 

Ad. 13n) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu 

pod nazwą: „Termomodernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie” 
stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej,  

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXIV/280/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku  

o dofinansowanie projektu pod nazwą: „Termomodernizacja budynków Domu Pomocy 

Społecznej w Ozorkowie” stanowi załącznik nr 72 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 23 

stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

stanowi załącznik nr 74 do protokołu.    

 

Ad. 15 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 

 

Ad. 16 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski oznajmił, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone 

na piśmie w statutowym terminie.  

 

Ad. 17 

Radni nie składali oświadczeń i wniosków.  

 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad XXIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
09

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  

         

 

 


